
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Lindbjergskolen 

  

Mødedato: 20.01.2021 kl. 19.00 – 20.00 
Mødet afholdes på Teams 

Næste møde: 25.02.2021 kl. 18.00 - 20.00 
 

Deltagere: Hans Stampe, Lea Kjær Geiger, Rene Dupont, Kristina Hummelhoff Genz, Louise Eride 

Hartung, Rikke Binderup Damm, Mikael Harbo Bjørnskov Stine Niebur Henriksen, Søren Haubjerg 

Sørensen, Alex Damgaard. 

Medarbejder repp: Kirsten Gamborg, Søren Lausdahl  

Skoleledelse: Erik Tangen Søgaard, Christian Benner Mikkelsen. 

Reff. Villiam Jørgensen 

 
Afbud: Bjarke Stagstrup, Uffe Hvid, Alex Dinesen, Noah Vestergaard Hansen, Anton Christiansen 

 
 

Dagsorden 
 

1. Elevråd 
2. Skolens udearealer 
3. Coronasituationen 
4. Udskolingen 
5. Skolens principper 
6. Skolens økonomi 
7. Orientering 
8. Evt. 

                                 

 Dagsorden  

   

Ad 1. 
19.00 – 
19.05 

Elevråd  Nyt fra elevrådet 
Intet nyt 
 



Ad 2. 
19.05 – 
19.10 

Skolens udearealer 
 

Tilbagemelding 
Der er ikke noget svar endnu på situationen. 
Grundet formandsskifte i forvaltningen. 
Dog bliver udearealer ikke brugt så meget 

længere. Nytåret viste dog lidt tegn på 
aktivitet. Et legehus er blevet ødelagt. 
Der er købt nye stumper 

Ad 3. 
19.10 – 
19.15 

Coronasituationen Orientering om situationen pt.  
De store børn har været hjemme længe. 
De mindste blev sendt hjem lige før jul.  
Det er særligt for de de små at være hjemme. 
Vi håber på at der bliver åbnet op for de små 
klasser. 
Vi har kunnet styre corona indtil nu. Meget 
lidt smitte på LBS. 
De store børn kan bedre styre 
hjemmeundervisning. 
Det er dog ikke alle der kan drage fuldt 
udbytte af fjernundervisning. Vi har en del 
elever med særlige behov inde på skole hver 
dag i 5. - 9. klasse 
Vi behøver ikke at følge de normale 
bekendtgørelser. 
Langt de fleste er tilfredses med produktet. 
Nogle få er utilfredses med dette og hint. 
Lærerne forsøger at holde kreativiteten i 
gang.  
Omkring 130 børn i alt på skolen dagligt på 
almenområdet og i specialklasser. 
. 
Bestyrelsen udtrykker tilfredshed med 
skolens arbejde med undervisningen og 
pasningen. Lærerne fik ros for deres 
kreativitet. 
Der var spørgsmål vedr. de faglige mangler, 
der kunne opstå efter en lang nedlukning. Det 
er skolens opfattelse, at vi godt kan nå at 
løse de fleste af de huller, der måtte opstå. 
For elever i udskolingen kan det dog give 
vanskeligheder i nogle fag. 
 
 
 



Ad 4. 
19.15 – 
19.25 

Orientering fra udskolingen 
 

 
 
Christian vil orientere om udskolingen og 
starten på skoleårets planlægning 
 
Oplever at det er en god organisation at 
komme ind i. Høj faglighed, åbenhed og tillid. 
Godt taget imod. Fokus lige nu. Corona 
skole. 
Det er vigtigt med lidt ro på. Der er 
forandringer konstant. Fokus på de nye 
elever der skal i 7 klasse til næste skoleår. 
Der er ikke noget plejer endnu. Vi arbejder 
med gode løsninger for arbejdsgange. 
Sætte rammer vi kan bruge. Fokus på 
valgfag, hvor det skal oprettes de bedst 
mulige tilbud. 
På spørgsmål om det at blande eleverne i 
kommende 7. kl., var svaret, at det gør vi 
ikke. Det er ikke besluttet, hvad vi gør på sigt. 
 
Processen for skoleårets planlægning er i 
gang. Regneark/værktøjer er under 
udarbejdelse.  
 
 



Ad 5. 
19.25 – 
19.35 

Skolens principper Fast punkt. Principperne kan tilgås her: 
https://lindbjergskolen.aula.dk/sites/lindbjergs
kolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Alle%
20principper%20sammenskrevet.pdf  
 
Princip for klassedannelse og 
fællesarrangementer. De to første 
principper tages op. 
 
Det blev besluttet, at der ikke skal laves om i 
principperne for klassedannelse. Dog skal 
der udarbejdes et forslag hvor princip for 
klassedannelse ved skolestart og princip for 
klassedannelse bliver sat sammen til et 
princip.  
 
Princip for fælles arrangementer i skoletiden. 
Ingen kommenterer. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ad. 6 
19.35 – 
19.45 

Skolens økonomi Orientering om skolens økonomi. 
Budget vedhæftes til godkendelse. Udsendes 
inden mødet. 
Formodningen var et underskud på 500.000 
for året. Resultatet er et overskud på 27.000 
Corona komp har hjulpet med 330.000 kr. 
Altså et bedre resultat end forventet. 
Alt i alt et år med usikkerhed på indtægterne. 
 
2021 
Vi får flere midler hvilket giver anledning til ny 
ansættelser. Et fornuftigt budget. 
Bettina Fredensborg er Eriks nye Sidekick 
mht. økonomi. De har sammen opbygget et 
nyt system.  
 
Erik præsenterer det samlede budget på 
slide.  
Det interessante er det samlede budget på 
løn. Det ligger på godt 44,5mill. 
Undervisningsmidler bruges der ca. 2,4 mill. 
Man bestemmer inden for afdelingerne, 
hvordan man vil bruge pengene. 
Vil forsøge at investerer i noget, der 
understøtter opgaven omkring elever med 
særlige udfordringer. 
 
 
 

Ad 7. 
19.45 – 
19.55 

Orientering Orientering fra skole og bestyrelse 
A20 er vi i gang med at implementerer 
sammen med TR.  
Spørgsmål vedr. konfirmationsdato blev 
stillet. Skolen har ikke hørt noget, og der 
henvises til kirkekontoret. 
 



Ad 8. 
19.55 – 
20.00 

Evt. Velkommen til Kirsten. Ny TR suppleant og 
medlem af skolebestyrelsen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
Hans Stampe Frederiksen/Bjarke Stagstrup 
Erik Søgaard 
  


